
東華三院馬振玉紀念中學 

行政通告 079/25-26 

中六級畢業禮 

敬啟者︰ 

 

    本校謹定於三月五日（星期四）下午三時至下午四時三十分舉行本學年中六級畢業禮，當天班主
任並會派發  貴子弟之學業成績報告表。敬希  台端屆時撥冗出席。 
 
    請於三月二日(星期一)或之前簽妥電子通告回條，以便統籌辦理。如有任何疑問，請致電 2443 9899
與班主任或馮顥晉老師聯絡。 
 
 此致 
貴家長 
 

東華三院馬振玉紀念中學校長 
 

 

 

 

 

                       謹啟 

                                                                          (賴珮賢) 

 
二零二六年二月二十七日 
 
 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

東華三院馬振玉紀念中學                   班號：        

行政通告 079/25-26 

中六級畢業禮 

敬覆者： 

本人為         班學生                  之家長，已知悉有關中六級畢業禮之事宜，並將 

 

 按時出席中六級畢業禮，擬出席之家長人數為______人。 

 未克出席中六級畢業禮。 

 

此覆 

東華三院馬振玉紀念中學    

                                                            家長簽署：                    

家長姓名：                    

二零二六年      月       日 

* 請以  表示所選項目，並填寫出席人數  

 

 

 

 

 

 

 

 



TWGHs C.Y. Ma Memorial College 
Administration Circular 079/25-26 

S6 Graduation Ceremony 
27th February 2026 
 

Dear Parents 
 

You are cordially invited to the S6 Graduation Ceremony which will be taking place in our school on 5th March 
2026 (Thursday) from 3:00 pm to 4:30 pm. School report of the Mock Examination will also be distributed on 
the same day. This is a good opportunity to strengthen home-school collaborative relationships and help you 
know more about your child's learning progress in school.  
 

Please return the signed e-reply slip by 2nd March 2026 (Monday). Please feel free to contact the class teacher 
or Mr. Fung Ho Chun on 2443 9899 if you have any questions.  
 

Yours sincerely 
 
 
 
 

Lai Pui Yin Polly 
Principal 
 

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail. 

 


